
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 28-12-2011 
 
 

El senyor Felipe diu: 

“Bona nit. Hi ha tres qüestions. La primera és referent al pressupost de l'any 
pròxim, del 2012. S'ha previst alguna quantitat per alguna acció en concret a 
Finestrelles, o hi ha una previsió en global per a actuacions dins de 
Finestrelles, o entren dintre del sac de totes les associacions de tots els barris? 
Aquesta és la primera. 

La segona, dir-li al senyor regidor de barri de Finestrelles que hauríem de fer 
una reunió perquè hi ha molts temes pendents de Finestrelles, i després de 
festes hauríem de fer una reunió, la demano aquí, públicament. 

I als grups de l'oposició dir-los si estan informats de tots els problemes que 
tenim a Finestrelles, i segurament, bé, serà cert, que necessitarem la vostra 
col·laboració per a algun tipus d'actuació. 

Moltes gràcies i bon any.” 

 

El senyor Giner diu: 

“Bé, doncs, prenem notes de les seves preguntes i el seu prec, quedarem per a 
després de festes per tenir aquesta reunió que vostè demana, i en el tema de 
pressupost sí que és veritat que hi ha una partida global a decidir per fer 
actuacions als diferents de barris. Haurem de veure.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Bé, doncs, llegeixo molt breument el ROM, aquella frase que ens interessa per 
si hi ha alguna persona que no el coneix i que vol intervenir, que diu que 
finalment el president o presidenta del ple autoritzarà la formulació 
d'intervencions orals per part de les persones assistents a la sessió, amb una 
duració màxima de 30 minuts, i es podran formular un màxim de dues 
intervencions per persona i cada intervenció tindrà una durada màxima d'un 
minut, de manera que les persones que vulguin intervenir...? 

Hi ha dues paraules demanades. Senyor Genís.” 

 

 



El senyor Genís diu: 

“Seré breu. Aquest home que teniu aquí dalt i el sector públic, heu arruïnat el 
país.”  

 

La senyora alcaldessa diu: 

“Senyora Carbonell?” 

 

La senyora Carbonell diu: 

“Primer de tot, bon any a tothom, i esperem que l'any que ve ens tornem a 
trobar tots aquí amb ganes de fer feina.  

La meva pregunta és per a la senyora alcaldessa. Has dit abans, quan has 
comentat el tema dels pressupostos, que hi havia una partida, si no ho he entès 
malament, de 350.000 euros per a adquisició de patrimoni, has dit. Voldria 
saber quin patrimoni tenia previst comprar.” 

 

La senyora alcaldessa diu: 

“El que ens obliguen. Ara li explico. Són les expropiacions forçoses que hem de 
fer, i algunes d'elles com per exemple un solar del carrer Doctor Turró, que ja 
sabem que és un pagament plurianual que hem de fer i sabem perfectament 
que el que ens toca pagar l'any que ve són 250.000, i aquesta és una partida 
que es dota per a aquelles expropiacions. No és una voluntat de l'Ajuntament 
fer-ho, però sí que és veritat que de vegades els propietaris ens demanen 
l'expropiació forçosa, exacte, perquè la llei els dóna aquesta cobertura, els 
acompanya. 

Per tant, és una partida, segurament el nom és més llarg però aquesta partida 
exclusivament està pensada, sabem d'aquesta quota i bé, la dotem d'aquesta 
manera esperant que aquest any no hi hagi cap propietari o propietària amb el 
desig que l'ajuntament li expropiï d'una manera forçosa, la seva propietat. 

No, no, de moment no és un tema que estigui pensat. No, no, és un tema que 
hem de pensar quin ús li dedicarem.  

Doncs bé, arribat aquest punt, jo crec que el Nadal ja l'hem passat però encara 
hem de passar també jo crec que l'altra frontera, que és la de l'any que ve, i per 
tant només desitjar a tothom –com ja ho hem fet, de manera telemàtica– que 



tinguin una molt bona entrada d'any, però sobretot l'any dura molt, que sigui un 
any que ens pugui aportar una miqueta de, no sé si dir d'alegria, de pau, de 
solidaritat, si més no de més prosperitat de la que hem tingut aquest any. Que 
hi hagi molta sort. 

I amb això, s'aixeca el ple.” 

 
 


